
 
 

Årsmötesprotokoll 2024-03-20 
 
Plats: Zoom  

 

Information:  

Beslut under mötet tas normalt med omvänd acklamation, vilket innebär att du gör din röst 

hörd om du inte står bakom ett förslag. Ordförande lägger fram förslaget och frågar om 

någon är däremot. Svara ja om du är emot förslaget. Tystnad uppfattas som att du är för 

förslaget. Mötesordföranden bedömer vilket av förslagen som har fått majoritet och bekräftar 

beslutet 

  

1. Mötets öppnande.  

a. Ordförande hälsade välkommen och gav en bakgrund till detta årsmöte kopplat 

till stadgar för lokalföreningar som reviderades vid Sveriges Arkitekters stämma 

2022 och gällande från januari 2023. Styrelsen presenterades och ordförande 

förklarade mötet öppnat. 

  

2. Mötets behöriga utlysande.  

a. Kallelse till årsmöte skickades i 2024-02-27 till samtliga medlemmar. 

Påminnelse skickades igen med Sveriges Arkitekters veckobrev under rubriken 

“På gång i din lokalförening” en vecka innan årsmötet.  

b. Mötet ansågs behörigt utlyst. 

  

3. Fastställande av röstlängd.  

a. Röstlängden fastställdes (Se närvarolista). 

  

4. Val av mötesordförande och mötessekreterare.  

a. Till mötesordförande valdes Johan Franzén 

b. Till sekreterare valdes Tom Billingham 

  

5. Fastställande av dagordning.  

a. Ordförande redogjorde för dagordningen med de ändringar som gjorts för 

punkt 7 gällande verksamhets- och revisionsberättelser samt resultaträkning 

som avser hela verksamhetsåret 2023 och inte bara tiden sedan årsmöte den 

30/8 2023. Punkt 10 gällande tillkommande behov av val av 

verksamhetsrevisor/suppleant. Samt formell ändring, att propositionen 

gällande ändrade stadgar flyttats från punkten övriga frågor till en egen punkt. 

b. Dagordningen fastställdes. 

  

6. Val av justerare tillika rösträknare.  

 

a. Till justerare tillika rösträknare valdes Peter Hallén 



  

7. Föredragning av föregående års verksamhets- och revisionsberättelser samt 

resultaträkning.  

  

a. Verksamhetsberättelsen för 2023 redovisades av Johan Franzén, Styrelsens 

ordförande. 

b. Revisionsberättelse för räkenskapsåret sammanställd av revisor Thomas 

Hultegård lästes upp av mötesordförande. Revisor tillstyrker att styrelsen 

beviljas ansvarsfrihet. 

c. Redovisningarna godkändes av årsmötet.  

  

8. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för föregående verksamhetsperiod.  

a. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

  

9. Val av lokalföreningens styrelse.  

a. Johan Franzén föredrog förslag till styrelse och efterfrågade representation i 

styrelsen från Kronoberg. 

b. Till styrelse valdes: 

i. Johan Franzén, ordförande (2025) 

ii. Tom Billingham, kassör (2025) 

iii. Sofie Valtinat, styrelseledamot (2025)  

iv. Roberto Garnfeldt, styrelseledamot (nyval 2 år)  

 

10. Val av två verksamhetsrevisorer och suppleant.  

a. Till verksamhetsrevisor valdes Thomas Hultegård (2025) 

b. Till revisorssuppleant valdes Peter Hallén (Nyval 2 år) 

   

11. Val av valberedning. (inget nyval)  

a. Till sammankallande valdes Tom Billingham (2025), representant Jönköping. 

b. Leila Aalto (2025), representant Kronoberg. 

  

 

12. Fastställande av medlemsavgift för kommande verksamhetsperiod.  

a. Information:  

Extrastämma 8 februari - Höjning av ordinarie medlemsavgift med 39 kronor. 

 I dagsläget 13 kronor per medlem och månad. Medlemsavgifterna för övriga 

 lokalföreningar ligger mellan 10-21 kronor med ett snitt på 15,5 kronor. Sett till 

 alla medlemmar så är snittet 18,3 kronor. 

b. Medlemsavgiften lämnas oförändrad.  

  

 

13. Proposition - Förslag till ändring av stadgar för SAJK-priset. 

a. Styrelsen redogjorde för förslag till ändring av stadgar för SAJK-priset som svar 

på tidigare inkommen motion (2021-11-23) och beslut från årsmötet 2023 om 



att ge styrelsen i uppdrag att undersöka hur prisförfarandet kan utformas och 

återkomma med förslag. 

b. Innehåll diskuterades med inkomna synpunkter: 

Peter Hallén: 
§6 ses över mht text om ”representanter föreslås för styrelsen med stöd från 
Sveriges Arkitekter” 
Tycker att det är bäst med jury som bestämmer. 
 
Johan Franzén:  
Vi kan undersöka om det finns pengar nationellt för ersättning av jury. Det är 
viktigt att sätta antalet objekt och hur processen ska gå till.  
§6 förtydligas. 
§5 datum tas bort, vi kan skriva ”meddelas av styrelsen” istället. 
§8 stryks. 
§9 Undersöker ersättningsnivå 
 
Olof Thedin: 
§ 5-7: Bra idé. 
§8 Tveksamt, risk att alla röstar för något ”dåligt” och sedan får SAJK ge pris till 
det. Kanske kan vara något för Arkitekturveckan istället? Kan vi göra något i stilen 
med att folk kommer med bilder på hus de gillar istället? 
 
Johanna Posch Ahl: 
Om de är lokala jurymedlemmar är det viktigt att årsmötet väljer ut dem, om de 
är externa är det ok att styrelsen bestämmer. 
§8 Ta “folkets pris” utanför stadgarna för SAJK-priset. 

 

- 

c. Förändrade stadgar antogs med nedan angivna revideringar: 

 
§5 Styrelsen meddelar sista datum för anmälan av verk till föreningens 
medlemmar. 
 
§6 Ordet ”bör” läggs till med hänsyn till ledamöter som är ej verksamma i 
regionen. 
Sveriges Arkitekters tävlingsnämnd föreslår representanter för lokalförening 
styrelse. 
 
§7 Tillägg: Juryn väljer ut upp till fem projekt att bedöma. 
 
§8 Utgår 

 
§9. Ersättning och kostnader: Frågan utreds med Sveriges Arkitekters tävlingsnämnd. 
 

 

  



14. Övriga frågor 

a. Utskick  

Återkoppling från fråga vid årsmöte 2023 

Styrelsen har inte tillgång till medlemmarnas kontaktuppgifter och kan därmed  

inte skapa “lokala” utskick. Informationen till medlemmar sker genom centrala  

utskick och “Event” som läggs upp på Sveriges arkitekters hemsida.  
 

Möjlighet finns att skapa instagramkonto för SAJK likt lokalföreningar för Västra 

Götaland eller Halland. Dessa är öppna konton, vissa med information och 

inbjudan till event, andra med information vad som har ägt rum. 

 

b. AR-KU 

Information 

Under planeringen av Arkitekturveckan i Jönköping 2023 tog man fram 

begreppet AR-KU, Arkitektur-Kultur. Ett samlande begrepp som adopterats av 

SAJKs styrelse som startat ett instagramkonto som kan användas för 

inspiration och kommunikation utanför medlemskretsen. Detta är under 

uppbyggnad och tanken är att värdskapet och ansvar för innehåll kan fördelas 

på olika medlemmar/aktörer med teman kopplade till arkitekturkultur.  

https://www.instagram.com/p/C0JR81-CiYr/ 
 

c. Det är viktigt att få igång verksamheten. Ett Instagramkonto är en bra idé och 

det bedöms inte som en risk att andra icke-medlemmar hänger med på event. 

 

d. Behövs det en ambassadör, vem driver instagramkontot? Kan kontoren äga 

kontot under en vecka vardera? 

 

  

15. Mötet avslutas. 

a. Ordförande förklarade mötet avslutat. 
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Peter Hallén 
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